
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 494
van KIM DE WITTE
datum: 14 april 2020

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Coronacrisis  -  Levering laptops aan scholieren

De minister lanceerde een initiatief voor de inzameling en verzending van 10.000 laptops 
voor leerlingen die thuis zitten zonder laptop. In de onderwijscommissie van 9 april zei de 
minister dat hij al meer dan 11.000 laptops had verzameld, waarvan 10.000 bruikbaar. De 
koepels lieten dan weer weten dat er 18.000 vragen zijn voor laptops. De minister 
verklaarde in de commissievergadering dat al een duizendtal laptops verzonden is naar de 
leerlingen. De verdeling van de laptops is dringend aangezien vanaf volgende week nieuwe 
leerstof zal gegeven worden.

1. Hoeveel laptops zijn intussen effectief aangekomen bij de leerlingen?

2. Hoeveel leerlingen zitten nu nog zonder laptop?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 494 van 14 april 2020 
van KIM DE WITTE

1. Er zijn inmiddels 13.769 laptops ingezameld. Rekening houdende met een uitval van 
ongeveer 20%, wil dat zeggen dat de beoogde 10.000 laptops gehaald zullen worden
Aantal gerefurbishte laptops: 6.236  zijn verwerkt. 
Aantal reeds geleverde laptops: 4.842 laptops zijn geleverd of onderweg voor levering.

Dit is de situatie op 23/4/2020.

2. Het totaal aantal aanvragen bedroeg 18.840. Dit is enkel voor het secundair onderwijs. 
De vraag was dus veel groter dan het aanbod. Door de samenwerking met de Koning 
Boudewijnstichting zullen we in totaal ook meer dan 10.000 laptops kunnen voorzien. 
Een exact aantal kan ik momenteel niet geven.

 


